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Mitjançant el present escrit volem manifestar 

públicament el nostre total desacord i en 

demanem una rectificació pública, tant en el 

contingut com en les formes 

emprades en la notícia publicada 

al butlletí l’Ajuntament Informa, 

de 7 de setembre de 2021, sota 

el títol “L’Ajuntament demana 

suport a la Diputació per 

regularitzar la plaça de 

l’arquitecte municipal” per quan el 

mateix fa referència a mitges 

veritats que poden generar dubte 

sobre la tasca dels serveis tècnics de l’Ajuntament 

de Torrelavit, que en cap cas, han hagut de deixar 

de prestar els seus serveis. 

 

El canvi normatiu sobrevingut en els darrers últims 

anys respecte dels tècnics municipals ha generat 

un problema greu a tots els petits municipis com el 

de Torrelavit. Davant d’aquesta situació i atenent 

que era una problemàtica generalitzada i de difícil 

resolució, el Consell Comarcal de l’Alt Penedès va 

aportar una possible solució mitjançant 

l’aprovació, a finals de l’any 2019, d’un conveni 

marc amb els ajuntaments per a la prestació 

d’assistència tècnica en matèria 

d’Arquitectura i urbanisme, 

Enginyeria i Tecnologies de la 

informació que oferia la possibilitat 

de disposar dels perfils tècnics que 

aquests necessitaven*.  

 

Junts per Torrelavit hem defensat 

i defensarem sempre 

l’honorabilitat, professionalitat i 

compromís de tots els professionals i tècnics 

del nostre Ajuntament, que sempre han actuat i 

actuen amb total responsabilitat i dedicació en 

benefici de l’interès general del municipi. 

 

Finalment, també volem aprofitar l’avinentesa per 

posar en valor la honestedat i la voluntat de servei 

de tots els servidors públics i governs de 

l’Ajuntament de Torrelavit. 

 

* Podeu contrastar la informació al punt quart de l’acta de Ple del Consell Comarcal seguint aquest enllaç : https://cutt.ly/eEevOIp  

 

 

Desacord amb la notícia “L’AJUNTAMENT DEMANA SUPORT A LA DIPUTACIÓ PER 
REGULARITZAR LA PLAÇA DE L’ARQUITECTE MUNICIPAL” publicada a l’Ajuntament 

Informa de 7 de setembre de 2021 



 
 

 

 

Entre finals d’octubre i principis de novembre s’iniciarà l’execució del projecte de millora de l’eficiència 

energètica en les instal·lacions d’enllumenat públic a Torrelavit que suposarà el canvi de les lluminàries 

contaminants existents per unes lluminàries noves de tipus LED amb un import d’adjudicació de 122.992,65 

€ més l’IVA corresponent, i que implicarà d’una part, la reducció del consum energètic i la reducció de les 

emissions de CO2 a l’atmosfera i de l’altra, la reducció del cost d’explotació de les instal·lacions municipals. 

Aquest projecte s’emmarca en el programa operatiu FEDER de Catalunya 2014-2020, Eix 4, que ha liderat 

i tramitat el Consell Comarcal de l’Alt Penedès amb el Projecte comarcal “Penedès, municipis compromesos 

amb la sostenibilitat” en el que hi ha participat un total de 17 municipis i pel qual els fons europeus finançaran 

el 50% del cost d’adjudicació del projecte exclòs l’iva. 

Des de Junts per Torrelavit celebrem l’execució d’aquesta actuació iniciada en la legislatura anterior i 

que beneficiarà el conjunt de veïns i veïnes del nostre municipi, a part de contribuir amb la lluita contra el 

canvi climàtic. 

 

 

 

Des de Junts per Torrelavit apostem per la 

recollida “porta a porta”, en vàrem agafar el 

compromís en el nostre programa electoral i ens 

refermem en aquesta convicció, estem convençuts 

que aquest ha de ser el futur del tractament de les 

nostres deixalles, per aconseguir un millor 

percentatge de recollida selectiva que es tradueixi 

en un important millora mediambiental. 

No obstant, aquest nou sistema de recollida va 

associat a un increment del cost del servei, 

principalment donat per la major periodicitat en la 

recollida de les deixalles. 

L’actual situació econòmica provocada per la crisi 

de la COVID-19 ha provocat una important 

disminució dels ingressos de moltes famílies i 

pensem que aquest no és el moment de revertir 

el cost del servei del “porta a porta” en els 

rebuts de les deixalles que actualment s’està 

pagant a Torrelavit. 

És per aquest motiu que vàrem sol·licitar a l’equip 

de govern de l’Ajuntament de Torrelavit que no 

apliqués l’increment del cost d’aquests rebuts 

durant el que queda de legislatura i que aquest 

increment fos assumit pel propi Ajuntament. 

Junts per Torrelavit es va abstenir de donar suport 

a la recollida "porta a porta" per la negativa de 

l'equip de govern de l'Ajuntament de Torrelavit 

d'acceptar aquesta proposta, demanant davant 

d'aquesta negativa que es posposés aquest 

sistema de recollida fins a la propera legislatura. 

SI a la recollida d’escombraries “Porta a Porta”. 

SI a una millor gestió dels residus a Torrelavit. 

SI a les millores mediambientals. 

NO a qualsevol preu!!! 

MILLORA DE L’EFICIÈNCIA ENERGÈTICA EN LES INSTAL·LACIONS D’ENLLUMENAT PÚBLIC 
A TORRELAVIT 

SI A LA RECOLLIDA D’ESCOMBRARIES “PORTA A PORTA”, NO A QUALSEVOL PREU 


